

健康申報表

Health Declaration Form

由於近日不斷有新型冠狀病毒感染確診個案，請填寫以下資料。

Recently, there are still cases of Coronavirus infection in Hong Kong. Please fill in the form.

姓名 Name:	<input type="checkbox"/> 員工 Staff	
	<input type="checkbox"/> 訪客 Visitor	聯絡電話號碼 Contact Phone No.:
	<input type="checkbox"/> 其他：_____ Other：_____	聯絡電話號碼 Contact Phone No.:

外遊記錄 Traveling record

1. 在過去十四天內，你是否曾前往中國內地、澳門及台灣以外的國家或城市？
1. Did you visit countries or cities **other than Mainland China, Macau and Taiwan** in past 14 days?
- 是 否
 Yes No

如是，請說明

If yes, please state: _____

2. 在過去十四天內，你是否曾前往中國內地、澳門或台灣？
2. Did you visit **Mainland China, Macau or Taiwan** in past 14 days?
- 是 否
 Yes No
3. 過去十四天內，您有否與冠狀病毒患者或與懷疑冠狀病毒患者進行接觸？
3. Have you had contact with people with Coronavirus or with people who is suspected with Coronavirus in past 14 days?
- 是 否
 Yes No

健康狀態 Health Status

如有以下徵狀，請加上

Please put a before the symptom if you have any

- 發燒 Fever
- 咳嗽 Cough
- 氣促 Shortness of breath
- 呼吸困難 Breathing difficulty
- 咽喉痛 Sore throat

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

你向本處提供的個人資料是用於預防任何傳染病或污染的發生或蔓延。

The personal data provided will be used by the FMO for the purpose of preventing the occurrence or spread of an infectious disease or contamination.

- 我保證以上申報內容全部屬實。
I declare that all the above information is true.

簽署
Signature: _____

日期
Date: _____